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Bestyrelsesmøde – 12. maj 2025 

Deltagere  
Fra bestyrelsen: 

Kim, Ole, Sidsel, Sune, Lars  

 

Afbud 
Thorbjørn, Jan, Maud, Thomas 

 

Referat 
Udvalgsmøder 

Der bør holdes mindst to årlige møder i alle udvalg (gerne mere), blandt andet i fartøjsudvalget 

med alle bådchefer. 

 

Godkendelse af bilag 

Godkendelsesprocedure skal udarbejdes af Niels Erik og Thomas. Diskuteres på næste 

bestyrelsesmøde. Udvalgsformændene opfordres til at diskutere med Thomas og Niels om 

kontoplanen er retvisende og der evt. er kontonumre, der ikke skal benyttes. 

 

Budgetoversigt 

Der bør undersøges om budgetoversigten kan simplificeres med periodiserede indtægter og 

udgifter fordeler på kvartaler. 

 

Fordeling af skabe 

Der skal ryddes op i skabene og evt. flyttes i depot eller bortskaffes. Kim taler med Margit om det 

ved klubhusmødet.  J/80 overtager et Spækhuggerskab. Vi har tre sæt Spækhuggersejl, der 

ikke er i brug. Hvis et udvalg tager initiativ til at sælge disse, får de beløbet til aktiviteter i 

udvalget. 

 

Tørring af sejl 

Det er et problem, hvis klubhuset ikke kan bruges til tørring af sejl indtil en permanent løsning er 

på plads. Det foreslås at sætte en affugter op på første sal – diskuteres videre med Jan. Det 

bør også undersøges om tørring af gaffelriggersejl også udgør et problem. 

 

Svanemøllen Nord 
Der er kommet et spørgsmål om indkøb af systemstativer til brug for både i SVM Nord. Det er 

K.A.S overordnet holdning at bukke og stativer er et bådejeranliggende. Vi vil altid gøre vores 

bedste for at tilbyde plads til både på land, såfremt der er plads til dem.  Bådspladsudvalget 

undersøger nærmere.  
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Vi opfordrer havnen til at tydeliggøre med skiltning, hvor der må stå trailere og hvor der må 

parkeres i Svanemøllen Nord. 

 

Ole skal forhandle et forpligtende tilbud fra havnen på indkøb af systemstativer til de fire 

skolebåder, der er under halvtag. 

 

Det er bestyrelsens holdning, at havnens regnskaber skal være tilgængelige for alle bådejere på 

vores hjemmeside. 

 

Klubhusudvalg 

Kim har indkaldt til klubhusmøde næste mandag for at diskutere procedurer i forbindelse med 

klubhuset. 

 

Der skal kigges på hvordan man kan sikre at alting afleveres i samme stand, når lokaler bliver 

udlejet og udlånt til aktiviteter. Det kunne f.eks. være en QR-kode i lokalerne med flere 

detaljer. 

 

Havneplan 

I forhold til ny havnefront er bestyrelsens holdning, at denne plan er udgangspunktet: 

 
 

 

Fondsansøgningsudvalg 

Kim har indkaldt til et skrivemøde den 26. maj, hvor ideen er at kigge nærmere på 

fondsansøgninger. 

 

Emailmigrering 

En række ældre emailadresser, der ikke længere er i brug, vil blive nedlagt. 
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Nøglebrikker 

Der skal udarbejdes en oversigt over, hvilke medlemmer, der har adgang til mere end 

hoveddøren. 

 

Tilgængelig af klubben 

Tilgængelighed af klubben med mulighed for at gøre det nemmere at blive medlem: 

a) En mindre opdatering af eksisterende hjemmeside 

b) Skift af det underliggende system 

 

Diskussion om telefontider – tages op på klublivsmødet. 

 

Årshjul 

Bliver taget op på næste bestyrelsesmøde. 

 

Eventuelt 

EasterCup giver et pænt overskud. 

 

Hver udvalgsformand skal opdatere sin del af prislisten – bliver uploaded til vores SharePoint 

Action items 
 

Opgave Ejer Deadline 

   

 

Bestyrelseskalender 
Klubhusmøde den 19. maj 

Fondsansøgningsmøde den 26. maj. 

Næste bestyrelsesmøde: 9. juni 
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